
Bengt Westman 
Regionfullmäktigeledamot (S) 
 
2002-02-04 
 
 

 

 

 

 

Fråga till Regionrådet Kenneth Backgård ang. röntgenanläggning på Haparanda hälsocentral. 

 

Regionstyrelsen fattade ett beslut vid styrelsemöte 2018-05-02, för snart 2 år sedan, att avsätta 
medel för en införskaffande av ny röntgen till Haparanda Hälsocentral och att flytta upp röntgen till 
samma plan som övrig verksamhet på centralen finns. 

Enligt uppgifter från Haparanda kommun, Tekniska chefen, har Regionen ännu inte beställt någon 
ombyggnation av Hälsocentralens lokaler.  Kommunen har haft beredskap att genomföra en 
ombyggnation och också avsatt pengar i deras budget för projektet, men ännu, den 3 februari 2020 
har ingen beställning av ombyggnation inkommit. 

Regionledningen har upprepade gånger framfört att Östra Norrbotten och Haparanda är prioriterade 
områden enär hälsotillståndet där är sämre än i övriga länet, ändå förhalar man dessa små insatser 
som skulle möjliggöra bättre nära vård. 

Jag undrar varför det tar så lång tid för Regionen att verkställa beslutet?  Finns det avsatt medel för 

detta projekt i Regiones budget? När ska beställningen göras. 

 

Haparanda den 4 februari 2020 

 

 

Bengt Westman 

Regionfullmäktige ledamot. 

 

 

 

 


